
Vragen D66 ( 2 andere vragen liggen vertrouwelijk ter inzage en betreffen het rapport van pwc)  
 
1-worden in de beheersovereenkomst afspraken opgenomen over de toegestane openingstijden voor het IC en 
inspanningsverplichtingen rond (voorkomen van) overlast?  
 
2-hoe controleert en handhaaft de gemeente de bezoekersaantallen die worden opgenomen in de 
beheersovereenkomst? 
 
3-rond de inpasbaarheid in termen van verkeer en parkeren houdt college ruimte in beantwoording van vragen voor 
additionele maatregelen in overleg met de buurt. Wanneer moet hier duidelijkheid over zijn?  
 
4-wat is het verschil in kapitaallasten voor huisvesting van De Ark na het eerste jaar (meerjarig doorkijkje)?  
 

 Vragen VVD 

1.    Wat zijn de kosten van een alternatieve locatie, voor het Islamitisch Centrum?  

2.    Wanneer is het college c.q. de gemeente door de moskeeën benaderd om de zoektocht te faciliteren?  

3.    Wanneer nam het college kennis van de zoektocht van de moskeeën naar een grotere gebedsruimte en zijn daar 
notulen van? 

4.    Wanneer is de wens van de moskeeën om de PWA te kopen bij het college gemeld?   

5.    Welke straten worden door het college beschouwd als "omwonenden" van de PWA kazerne en welke straten 
hebben dientengevolge informatie over de plannen door de brievenbus gehad.  

6.    Door wie wordt bij de aank oop van het IC deel van de PWA de drie moskeeën vertegenwoordigd?  

7.    Zoetermeer heeft bij de komst van een nieuwe moskee een parkeernorm gehanteerd van 0,2 parkeerplaatsen per 
bezoeker. Waarom heeft het college voor een norm van 0,1 gekozen? Acht het college dit realistisch?  

8.    Heeft het college ook rekening gehouden met bezoekers van het mortuarium, de fitness en de klaslokalen bij het 
bepalen van het aantal parkeerplaatsen? Is er bij het bepalen van de parkeernorm ook rekening gehouden met 
het personeel van het IC? 

Vragen PvdA 
 
A. Wanneer is er aangekondigd dat er bij niet voldoende budget voor de ark het college terug zou komen naar de 
raad. Is hier een memo van of anderszins. 

B. Wat is de reden dat afgeschreven wordt in 20 jaar en niet langer. Wordt nieuwbouw altijd in 20 jaar afgeschreven. 
Waarom wordt niet langer afgeschreven? 

C. Kunt u aangeven wat het oorspronkelijk plan op de Winterdijk  de gemeente  zou kosten voor de Ark.  

D. Wat waren de kosten voor behuizing van ark/gemiva op de Aakwerf? En was dit nu voor totale concept 
ark/Gemiva? 
 
E. Als Ark/gemiva naar PWA gaan, wat komt er dan op de Aakwerf?  
 
F. Is het pand op de Aakwerf gemeentelijk eigendom? 
 

 


